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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van S.V. Aarlanderveen gehouden 
op 29 maart 2018

Aanwezige bestuursleden: 
Leo de Jong, Marco Hijman, Martijn Zeilstra, Remon Wijfje
                                           
Afwezige bestuursleden met kennisgeving : 

Afwezige leden met kennisgeving : -

Aantal aanwezige leden : leden, zie laatste pagina

Genotuleerd door : Martijn Zeilstra

01.Opening door de voorzitter
De voorzitter (Leo de Jong) opent de vergadering om 21.35 uur. Hij heet iedereen van harte 
welkom. 

02. Ingekomen stukken en mededelingen van de voorzitter
Ingekomen stukken:
Geen ingekomen stukken

Mededelingen van de voorzitter:
 Leo maakt zich zorgen over het aantal vrijwilligers. We kunnen nog altijd vrijwilligers 

gebruiken. Als je wat binnen de vereniging wil doen dan horen wij dat graag.
 Leo vraagt aan de leden om eens in hun omgeving te kijken of er bedrijven zijn die 

we kunnen benaderen voor bv. een bord langs de lijn. 

03.Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van 29 
november 2016

Het jaarverslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

04.Vaststelling van de jaarverslagen:
a. verslag secretaris/ wedstrijdsecretaris; Akkoord
b. verslag kascommissie; Akkoord
Namens de kascommissie doet Stefan nog een aanvulling op het verhaal wat Frank had 
geschreven. Hij meldt dat de kascommissie de administratie van de penningmeester 
heeft gecontroleerd en een aantal posten hebben gezien die hoger uitvielen dan begroot. 
Hij adviseert het bestuur hier extra op te letten.

De voorzitter dankt de kascommissie voor haar werk.
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05.Vaststelling van het exploitatieoverzicht 2016/2017
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De voorzitter bedankt de penningmeester voor 
het opstellen ervan en verzoekt de aanwezigen het overzicht discreet te behandelen.

06.Vaststelling van de begroting 2017/2018
De begroting wordt ongewijzigd vastgesteld. De voorzitter dankt de penningmeester voor 
het opstellen ervan.

07. Bestuursverkiezing.
Leo de Jong (voorzitter) is aftredend en herkiesbaar (voorlopig (weer) voor 1 jaar)
Remon Wijfje (Penningmeester) is aftredend en herkiesbaar (voor 3 jaar)

De ledenvergadering stemt in met bovengenoemde (her)benoemingen.

Het bestuur bestaat verder uit: 
Martijn Zeilstra (sponsorzaken) (periodiek aftredend in 2019)
Marco Hijman (wedstrijd)secretaris) (periodiek aftredend in 2019)

08.  Benoeming van commissies.
     a. Kascommissie

De kascommissie bestaat momenteel uit Stephan Verhage, Frank Pieterse en Nico 
Bouwmeester. Aangezien Nico Bouwmeester aftredend is dient een nieuw lid te worden 
benoemd. 

    Jeroen van der laan wordt aangesteld als nieuw lid van de kascommissie. 

     b. Elftalcommissie
De elftalcommissie bestaat uit de hoofdtrainer, de wedstrijdsecretaris en de voorzitter. De 
hoofdtrainer is verantwoordelijk voor de selectie. Geen wijzigingen voor het seizoen 
2018/2019.
 

     c. Strafcommissie
    De strafcommissie bestaat uit het dagelijks bestuur (voorzitter, penningmeester en 

secretaris).
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10. Rondvraag.
Jordi Wijfje:
 Kijkend naar ARC dan krijgen en hebben zij de mooiste velden. Kunnen wij als SVA 

niet meer afdingen bij de Gemeente. Zijn wij niet te braaf? 
Voorzitter geeft aan dat er wel een verschil is tussen ons en ARC maar dat de gemeente 
iedereen gelijk behandeld.

 Is het mogelijk om rondom het kunstgras niet meer te roken. Hier speelt de jeugd en 
daar hoort roken niet bij.

Bestuur kijkt naar de mogelijkheden om een bord op te hangen. Belangrijk is dan ook elkaar 
hierop aan te spreken.

 Kan het contact tussen de jeugd en het hoofdbestuur versterkt worden? Punten die 
worden aangegeven vinden niet altijd het gewenste resultaat.

Bestuur geeft aan ons eerste hiervoor het jeugdbestuur aan te spreken. Mocht dit niet het 
gewenste resultaat hebben, dan hoort het hoofdbestuur dit graag.

David van Veen:
 Is er al meer bekend over de teamindelingen voor het seizoen 2018/2019? 4de heeft nu 

te veel man waardoor we soms met 18 man naar een wedstrijd gaan.
Secretaris geeft aan dat we ook volgend jaar starten met 4 senioren teams. Elke week zijn 
de aanmeldingen anders waardoor je soms te weinig spelers hebt, en soms te veel.

Rob Aartman:
 Hoe zit het met de selectie voor volgend seizoen? Worden er weer extra spelers 

aangetrokken
Op dit moment heeft (bijna) iedereen toegezegd te blijven. De selectie moet iets breder 
worden om volgend seizoen alles op te vangen.

Stefan Verhage:
 Hoe zit het met het dak wat van asbest is? Wanneer wordt dit vervangen en is er 

rekening gehouden met de kosten?
Op dit moment heeft het dak niet de prioriteit van het bestuur. Echter hebben wij het asbest 
wel in het vizier en wordt er naar mogelijkheden gekeken om dit eraf te halen. 

Paul vd Marel:
 Is het mogelijk om te kijken of we slimmer om kunnen gaan met de CV-ketel? Denk 

aan thermostaatkranen e.d.
Dit probleem heeft de aandacht bij het bestuur.



Notulen Algemene ledenvergadering 

S.V. Aarlanderveen

seizoen 2016-2017

29 maart 2018 4 van 5

11. Sluiting.
Leo sluit de vergadering om 22:30 uur en biedt iedereen een drankje aan. Hiervoor 
ontvangt hij applaus. 
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Aanwezige leden:

1. Henk Aartman
2. Melvin Kranenburg
3. Raymond Sluijs
4. Hans de Rooy
5. Jorn Poelwijk
6. Maarten Rijnbeek
7. Maico Du Chatinier
8. Bennard v Harten
9. Stefan Kranenburg
10. Stephan Verhage
11. Rob Aartman 
12. Maurice vd Berg
13. Frank vd Ploeg
14. Derk Gruppen
15. Paul vd Marel
16. Jeroen vd Laan
17. Arjen Linstra 
18. Patrick van Egmond
19. Jordi Wijfje
20. David van Veen
21. Ton Spierenburg


